
2006. november – megjelenik havonta ingyenesen, a község közigazgatási területén

Ú j já sz ü l e t ve
egutoljára  2002-ben  indí-
tottuk újara hosszabb szü-
net  után  a  község  helyi 

lapját.  A lapot  akkor  a  Közös-
ségfejlesztő Egyesület adta ki és 
szerkesztette.  Tette  ezt  szerző-
dés  szerint,  az  önkormányzat 
számára és azzal együttműköd-
ve.  Bárki  bármit  mond  is,  ez 
egy  működőképes  konstrukció 
volt.  Az  többek  által  ismert, 
hogy miért szűnt meg ez a kiad-
vány.  Ennek  ellenére  tagadha-
tatlanul praktikus lehet, hogy az 
önkormányzat saját maga adjon 
ki  lapot,  ennek megfelelően az 
előző  önkormányzat  megalapí-
totta a Bükkösdi Hírlapot. Csak 
sajnos úgy tűnik nem volt a ki-
adása mögött valódi szándék, és 
nem volt  mögötte  munka.  Né-

L
hány  szám  jelent  meg,  aztán 
több nem. Zárjuk is le ezzel ezt 
a  fejezetet  és  mindenki  döntse 
el magában, ki miben tévedett. 

Most megint egy újrakezdés-
hez érkeztünk, amely reménye-
ink szerint kitart legalább a kö-
vetkező négy éven keresztül. Az 
újrakezdésnek és a változásnak 
mindig  vannak  előzményei,  az 
előzményeknek  pedig  tanulsá-
gai vannak. A mi kis falunk szá-
mára az a tanulság, hogy a hite-
les  tájékoztatás hiánya fokozza 
a problémákat. Ezen a gyakorla-
ton sürgősen változtatnunk kell. 
Feladatunk,  hogy  az  Önkor-
mányzat  és  intézményeinek 
munkájáról  tájékoztassuk  az 
embereket.  Bízom benne, hogy 
most megvan ehhez a szándék.

Terveink szerint  a  települési 
lap  tényközlő  kiadvány  lesz. 
Rendszeresen közreadjuk benne 
a  hozott  határozatokat,  a  kör-
jegyzőség  híreit,  a  fontosabb 
törvényi változtatásokat. Helyet 
biztosítunk az iskola, óvoda hí-
reinek,  a  kisebbségi  önkor-
mányzatoknak,  a  teleháznak,  a 
sportegyesületnek. Sorozatot in-
dítunk,  melyben  a  polgármes-
tert, alpolgármestert, képviselő-
ket,  kisebbségi  képviselőket 
kérdezzük  meg.  Egyszóval 
tényközlő  és  informatív  lapot 
kívánunk  készíteni.  A  korábbi 
gyakorlatnak megfelelően lehe-
tőséget adunk az apróhirdetések 
megjelentetésére is.

Volcsányi Gábor

R i p o r t s o r o z a t

Emberek a település szolgálatában:
Budai Zsolt, polgármester

- Kérem szóljon néhány gondolatot a megvalósítani kívánt céljairól!

Röviden szólva:  a legfontosabb feladatnak a jelenleg működő intézmények megtartását és fejlesztését tar-
tom, ehhez természetesen pénzügyi forrásokat kell találnunk. Az a kritika ért, hogy nincs is programom. 
Természetesen van, de terjedelmi okok miatt most nem tudom kifejteni az elképzeléseimet, viszont a követ-
kező számban majd szeretném részletesen ismertetni célkitűzéseimet.

- Milyennek értékeli a testületet?

A testületben most nagy lehetőségeket látok annak tekintetében, hogy a falu fejlődését, előrejutását segít-
sék. Igaz a kezdeti nehézségek kissé megingatták ezen véleményemet, - gondolok itt az alakuló ülésen tör-
téntekre, amely nem előzetes várakozásaimnak megfelelően zajlott - de ezt követően egy konszolidálódási 
folyamat kezdődött meg, és talán képesek leszünk kialakítani azokat a fő csapásvonalakat amelyek mentén 
együtt akarunk dolgozni. Tulajdonképpen mindenkinek egy a célja: az hogy előre jusson ez a falu. Termé-
szetesen néhány témában nem értünk egyet, de a lényeg az, hogy egy közös álláspontot tudjunk kialakítani.

Bükkösdi Bükkösdi Hírlap Hírlap 
Bükkösd Község Önkormányzatának hivatalos lapja
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- Hogy érzi a körjegyzőség dolgozóival milyen kapcsolatot sikerül kialakítani?

Szerintem a Körjegyzőség dolgozóival megfelelő a hangnem, megfelelő a kapcsolat, a folyamatos napi 
munka során velük érintkezve jónak ítélem meg a Körjegyzőség és a polgármester közötti  kapcsolatot. 
Bizonyára  mindenki  tudja,  hogy  eme  közös  épületben  dolgozók  két  csoportra  oszlanak.  Ezek  a 
Körjegyzőség alkalmazottai és az Önkormányzat illetve a polgármester alkalmazottai.
A Körjegyzőség dolgozói akik az igazgatásban részt vesznek egy különálló csapatot képeznek, kiknek a 
Körjegyző Asszony a munkaadója. A polgármester pedig a képviselőtestülettel alakít egy másik csapatot, 
amely  csupán néhány dolgozónak ad  munkát.  Persze  a  két  hivatal  munkaköre  több tevékenységben is 
összemosódik, de vannak bizonyos dolgok, amelyekben csak egyik illetve másik hivatal a kompetens. Ha 
valaki például adott esetben azt tapasztalja, hogy hozzánk fordulva folyamatosan ingáznia kell a két hivatal 
között  az  nem  azért  van,  mert  senki  sem  akar  az  illetővel  foglalkozni,  hanem  mert  bizonyos  ügyek 
intézésében más személy lehet az illetékes, illetve több személy is eljárhat az adott ügy kapcsán.

- Már kicsit belelátva az Önkormányzat helyzetébe, mennyire érzi megvalósíthatónak terveit?

Azt gondolom, hogy pénzügyi nehézségek következnek a jövőben, mint például állami megszorítások, 
ÁFA összegének emelkedése,  infláció  növekedése.  Még nem látni,  hogy milyen  mértékűek lesznek az 
állami  normatív  támogatások.  Kérdés,  hogy  az  önkormányzat  tudja-e  folytatni  munkáját  úgy,  hogy 
úgymond’ kihozza a költségvetését 0-ra, közben a faluban nem eszközöl nagyobb beruházásokat, hanem 
ami az állami normatíva fölötti bevételi forrása azt felélésre fordítja. Kérdés, hogy tud-e még ezen kívül 
szerezni plusz befolyt pénzösszegeket akár ipari beruházásból vagy bármiből, és ezeket tudja-e fordítani 
fejlesztésre.  Most  már  belülről  szemlélve  úgy  látom nagy probléma,  hogy már  évek  óta  nem tudtunk 
fejlesztésre nagyobb összegeket elkülöníteni, hanem szinte a teljes befolyt pénzt a fenntartásra fordítottuk. 
Van ez mögött több olyan dolog, amelyet át kell gondolni, át kell beszélni, át kell csoportosítani esetleg a 
pénzeket,  de  az  állami  pénzek  nem  elegendőek  arra  hogy  fejlesztéseket  eszközöljünk.  A  pályázati 
rendszerek  sem olyan  egyértelműek  és  egyszerűek,  mint  ahogyan  azt  elgondolja  az  ember  (és  ugye  a 
pályázatok is igazából pénzbe kerülnek). 

- Milyen pozíciót kapott Ön és a település a Kistérségeben?

A Kistérségről annyit szeretnék elmondani, hogy eddig ott olyan szervezeti felépítés volt, amelyben 7 
bizottság  működött  –  most  ezt  a  7  bizottságot  lecsökkentették  4  bizottságra,  ahol  első  lépésben  úgy 
gondolom, hogy nagyobb szerepet tudtunk kapni, mint az elmúlt 2-3 éves időszakban (ugye 3 éve alakult 
meg a Kistérség). Olyan bizottságok tagjai tudtunk lenni, amik azért meghatározó szerepet fognak betölteni 
a Kistérség jövőbeli életében. Az egyik ilyen bizottság ahol tagok lettünk a Területfejlesztési Bizottság, ahol 
első kézből fogjuk látni, ismerni az összes település fejlesztési tervét,  és az összes államilag megjelenő 
pályázat  feltételeit,  a  pályázati  alapoknak  a  kialakulását.  A  másik  bizottság  az  Oktatási  Kulturális 
Sportbizottság (ez a 3 egy összevont bizottságban kapott helyet), ebben pedig ugyancsak az intézmények 
fenntartásának a lehetőségeit, a kulturális programokat tudjuk jobban propagálni, kihasználni. Ezen kívül 
még 2 bizottsága van a Kistérségnek: a Pénzügyi és a Szociális Bizottság. Ezekben nem veszünk részt, de 
úgy gondolom hogy mindenképpen a Területfejlesztési a legfontosabb és abban helyet tudtunk szerezni.

- Lát-e Esélyt arra hogy presztízs szempontjából jobb helyzetbe kerüljünk a Kistérségen belül?

A Kistérségben 20 település szerepel,  amelyekben méret  szempontjából a  második helyen vagyunk a 
Szentlőrinc után.  Tehát  már  ezért  is  mindenképpen vezető szerepet  kell  betöltenünk ebben a  régióban, 
illetve  vannak  olyan  intézményeink  amelyek  más  egyéb  településeken  nincsenek  jelen.  Ezért  fogunk 
harcolni és keményen tárgyalni, hogy töltsük be azt a szerepünket, amit be kell töltenünk. Végeredményben 
azon  kell  majd  dolgoznunk,  hogy  együtt  tudjunk  gondolkodni,  hiszen  az  állam részéről  a  pályázatok 
tekintetében  olyan  kép  alakult  ki,  hogy  azokat  nem minden  esetben  képesek  egyedül  magvalósítani  a 
miénkhez  hasonló  méretű  kistelepülések.  Nagy összegű EU-s  pályázatokat  nem fog  Bükkösd önállóan 
beadni, hanem Kistérségen belül közösen szeretnénk pályázni.
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- Új  munkahelye  kapcsán  a  korábbi  munkájában  és  a  Bükkösd  Holnapjáért  egyesületben  történt  
változásokról kérdezem…

Ezt  megelőzően  13  évig  vállalkozóként  tevékenykedtem.  Ugyan  az  emberek  rendszeresen  dolgozni 
engem a kocsmában láttak, de kevesen tudják, hogy mint vállalkozó elsősorban az élelmiszerbolt volt a 
működési  területem.  Most  lévén,  hogy  megválasztottak  polgármesterré  összeférhetetlenségi  okok  miatt 
(másrészt a két tevékenység együtt nem is férne bele az időmbe) leadtam vállalkozói engedélyem és a bolt 
vezetését a feleségem vette át. Ez az új szabályok miatt egy előre nem látható dolog volt számunkra és nem 
kis anyagi ráfordítást is jelentett.

A  Bükkösd  Holnapjáért  Egyesületben  betöltött  vezető  tisztségemről  megválasztásomat  követően 
lemondtam, de tagként továbbra is részt veszek az egyesület munkájában, tevékenységében, de a szervezési-
rendezési és egyéb összetettebb feladatokat már nem fogok ellátni.

- Van-e fogadóórája, mikor kereshetik a választópolgárok?

Én úgy gondolom, hogy egy polgármesternek nem csupán egy előre meghatározott időpontban kell a 
választópolgárok rendelkezésére állnia. Igyekszem rugalmasan kezelni ezt a kérdést. Ha bármikor megkeres 
valaki, mert problémája van, akkor szívesen látom és amennyiben épp más nincs bent nálam természetesen 
fogadom az illetőt.  Akár  a  faluban találkozva,  vagy telefonon munkaidő után is  rendelkezésükre állok, 
természetesen a józan ész diktálta időpontokon belül. Amennyiben problémájuk az én hatásköröm akkor 
lehetőségeimhez mértem igyekszem segíteni, ha nem, akkor pedig ahhoz a személyhez irányítom, akinek ez 
a feladata. 

Úgy gondolom, hogy nem feltétlenül engem kell keresni minden ügyben, hiszen az alpolgármester és a 
többi képviselő is tájékozott a hivatalos ügyekben és ők is szívesen segíteni fognak illetve adott esetben 
máshová tudják irányítani az illetőt. 

Teleházas hírek
Kresz - tanfolyam

November 8.-án (szerdán) Kresz tanfolyam indult a Bükkösdi Teleházban. Az oktatást Zrínyi Autósiskola 
szervezi heti 3 alkalommal (hétfő, szerda, péntek) 17:00 órai kezdettel. Eddig több mintegy tucat érdeklődő 
jelezte, hogy részt kíván venni az órákon. Amennyiben szeretne még valaki jelentkezni, az megteheti minden 
nap 7:00 és 20:00 óra között  a 06/30 936 76 41-es számon, vagy személyesen a helyszínen a tanfolyamot 
vezető oktatónál (legkésőbb november 15-éig). 

Továbbra is ingyenes a teleházas szolgáltatások legnagyobb része
Tekintettel arra, hogy az elmúlt időszakban sok új lakó költözött falunkba, illetve a régebbi lakosok közül 

sem  mindenki  tájékozott  a  Teleház  szolgáltatásairól,  ezért  indokoltnak  tartjuk  újfent  felhívni  a  figyelmet 
tevékenységünkre. Elsősorban irodai jellegű szolgáltatásokat tudunk nyújtani (fénymásolás, nyomtatás, fax), de 
ezek  mellet  ingyenes  lehetőség  van  számítógép-  és  internethasználatra  is.  Azok  akik  rendelkeznek  W-lan 
rendszerű  laptoppal,  notabookkal  minden  további  nélkül  csatlakozhatnak  helyszínen  a  teleház  rendszerére 
internethasználat céljából – elkerülve ezzel a sorban állást.

Tart még a fotókiállítás
Az  „Abaligettől  Bükkösdig”  fotókiállítás  képei  továbbra  is  minden  hétköznap  megtekinthetőek  a 

kultúrházban.
Felhívás

Ha van a háztartásában régi, nem használt, de működő Commodore 64, Commodore 16, Primo, Sinclair, 
vagy hasonló típusú számítógép, vagy ezek alkatrészei, tartozékai - és szívesen megszabadulna tőle- kérjük 
jelentkezzen a Teleházban.
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Ö n k o r m á n y z a t i  v á l a s z t á s o k  2 0 0 6
Az önkormányzati választások ugyan egy hónapja lezajlottak, mégis többen jelezték, hogy nem ismerik a 

pontos eredményeket így álljon itt egy alapos lista, illetve némi információ.
A  bejegyzett  1004  választópolgár  közül  669-en  voksoltak,  ami  66,63  %-os  részvételt  jelent.  A 

szavazólapok közül 3,74 % érvénytelen, így az összes érvényes szavazatok száma 3953. 
Polgármester választás eredménye:

Jelölt neve Jelölő 
szervezet(ek)

Kapott
érvényes
szavazat

%

1 Budai Zsolt FÜGGETLEN 266 40,36 polgármester
2 Litter János FÜGGETLEN 228 34,60
3 Nagy József FÜGGETLEN 165 25,04

Képviselő választás eredménye:

Jelölt neve Jelölő 
szervezet(ek)

Kapott
érvényes
szavazat

%

1 Bartalovics János FÜGGETLEN 169 4,28
2 Dr. Bencze Béla FÜGGETLEN 316 7,99 Képviselő
3 Blumenschein Tibor FÜGGETLEN 136 3,44
4 Budai Zsolt FÜGGETLEN 199 5,03
5 id. Csordás József FÜGGETLEN 129 3,26
6 Eilinger Ferencné (Kleisz M.) FÜGGETLEN 175 4,43
7 Geiszkopf Béla FÜGGETLEN 69 1,75
8 Györkő Ernő FÜGGETLEN 197 4,98 Képviselő
9 Hajdú József FÜGGETLEN 110 2,78
10 Ifj. Homann János FÜGGETLEN 201 5,08 Képviselő
11 Jankovics Józsefné FÜGGETLEN 43 1,09
12 Kasza Andrea Zita FÜGGETLEN 119 3,01
13 Kissné Bucsai Klára FÜGGETLEN 102 2,58
14 Kiticsics Anikó FÜGGETLEN 132 3,34
15 Litter János FÜGGETLEN 236 5,97 Képviselő
16 Mátrai Judit FÜGGETLEN 107 2,71
17 Musztács Annamária FÜGGETLEN 11 0,28
18 Nagy József FÜGGETLEN 183 4,63 Képviselő
19 Nagy Józsefné FÜGGETLEN 112 2,83
20 Ninkóné Györe Valéria FÜGGETLEN 153 3,87
21 Orsós József FÜGGETLEN 24 0,61
22 Pernekker Józsefné FÜGGETLEN 180 4,55
23 Ifj Petrovics Gyula FÜGGETLEN 30 0,76
24 Slavonics Csaba FÜGGETLEN 77 1,95
25 Szabó Zoltán FÜGGETLEN 209 5,29 Képviselő
26 Szegő Andrea FÜGGETLEN 77 1,95
27 Trapp Károly FÜGGETLEN 127 3,21
28 Volcsányi Gábor FÜGGETLEN 330 8,35 Képviselő
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Kisebbségi Önkormányzati Választások 2006

A  helyi  Önkormányzati  Választással  egy  időben  Bükkösdön  2  kisebbségi  önkormányzatot  is 
választottak.  Az  eddig  már  működő  CKÖ mellet  most  első  ízben  alakult  meg  a  Bükkösdi  NKÖ (Német 
Kisebbségi Önkormányzat).

A  választásokon  a  leadott  szavazatok  alapján  a  következő  tagok  kerültek  be  a  kisebbségi 
önkormányzatokba:

Cigány Kisebbségi Önkormányzat Német Kisebbségi Önkormányzat
       (választáskori eredmények)
Orsós Sándor Ulrich Károly
Orsós József Litter Adrienn
Orsós Sándor (Lila) Volcsányi Gábor, elnök
Orsós Nándor, elnök Hopp György
Ifj. Petrovics Gyula Ifj. Homann János

Időközben a  CKÖ összetétele  a  következőképp változott:  Orsós  József  helyett  Orsós  Tibor,  Orsós  Sándor 
helyére pedig Kalányos Tamás került.

Önkormányzati hírek
Megalakult Bükkösd Község új Képviselő-testülete

Az alakuló  ülésre  2006.október  11-én,  14  órakor  került  sor  a  községháza  tanácskozó  termében.  A 
Képviselő  Testület  mind a  nyolc  tagja  jelen  volt.  A lakosság részéről  is  jelentősnek mondható érdeklődés 
mutatkozott, 19-en voltak kíváncsiak az eseményre. Kőszeginé Radó Borbála, – a Helyi Választási Bizottság 
elnöke  –  részvételével,  a  polgármester  és  a  képviselők  letették  az  esküt.  A Testület  döntött  a  kötelező 
napirendekről,  ugyanakkor  levett  a  napirendről  olyan  kérdéseket,  amelyek  szerintük  előzetes  felkészülést, 
megbeszélést igényeltek volna. Ezekben a témákban később, október 17-én 19 órakor egy, egyeztetést követő 
rendkívüli  ülés keretében döntöttek a képviselők.  Ekkor került  sor az alpolgármester megválasztására is,  a 
tisztségre Litter Jánost választották.

Létrejöttek a bizottságok

Egyik legfontosabb döntés a bizottságok létrehozása. Egyeztetések után abban maradtak, hogy a már 
meglévő bizottságok működjenek tovább. A három állandóan működő bizottság a Pénzügyi-, a Szociális-, és a 
Településfejlesztési  Bizottság.  Az  állandó  bizottságok  mellett  egy  kötelezően  létrehozandó,  a 
Vagyonnyilatkozatot  Vizsgáló  Bizottság  is  létrejött,  amelynek  feladata  a  Képviselők  által  benyújtott 
vagyonnyilatkozatok  ellenőrzése.  A bizottságokat  mindegyikében  3  képviselő  és  2  külsős  tag  szerepel.  A 
bizottságok tagjai a képviselő-testületből az alábbiak:

Szociális Bizottság: Szabó Zoltán elnök, Györkő Ernő tag, Volcsányi Gábor tag. Küldős tagok: Kiticsics 
Anikó, Petrovics Gyula.

Pénzügyi  Bizottság:  Nagy  József  elnök,  Szabó  Zoltán  tag,  Homann  János  tag.  Külsős  tagokat  a 
későbbiekben választ a Képviselő-testület.

Településfejlesztési Bizottság: Homann János elnök, dr. Bencze Béla tag, Volcsányi Gábor tag. Külsős 
tagokat a későbbiekben választ a Képviselő-testület.

Vagyonnyilatkozatot Vizsgáló Bizottság: dr. Bencze Béla elnök, Györkő Ernő tag, Nagy József tag.
A Szociális  Bizottság  megtartotta  első  ülését,  ahol  többfajta  szociális  kérelemről  és  a  Bursa  Hungarica 
felsőoktatási ösztöndíjak odaítéléséről határoztak. 7 hallgató összesen 950.000 Ft értékben került támogatásra.
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 Fizetések és tiszteletdíjak

A polgármester és a képviselők javadalmazásáról a következő döntések születtek. Budai Zsolt főállású 
polgármester illetménye, a törvény szerint minimálisan megállapítható bruttó 312.800 Ft/hó, az alpolgármester 
Litter János a korábbi gyakorlatnak megfelelően bruttó 25.000 tiszteletdíjat vesz fel. A képviselők tiszteletdíja 
bruttó 20.000 Ft. A bizottsági tagok részére nem lett tiszteletdíj megállapítva. 

Egyéb döntések röviden

Döntés született a népszavazás eredményének tudomásulvételéről. Változások történtek a Bükkösd Kht. 
ügyében is; a végelszámolást megállították, helyette a cég értékesítésére kerül sor. Megbízást kapott dr. Tarai 
Klára körjegyző a Szervezeti és Működési Szabályzat 30 napon belüli felülvizsgálatára. 

A Következő testületi ülés – 2006. november 15.  17:00 órai kezdettel a Körjegyzőség 
tanácskozó termében kerül lebonyolításra, mely nyilvános, várunk minden érdeklődőt!

Tervezett napirendi pontok:

1. Törvényességi észrevétel, Előadó: Dr. Tarai Klára körjegyző
2. Önkormányzati ingatlanokkal kapcsolatos kérelmek, Előadó: Budai Zsolt polgármester
3. Településrészi önkormányzat létrehozásával kapcsolatos teendők, Előadó: Budai Zsolt polgármester
4. Polgármesteri költségtérítés megállapítása, Előadó: dr. Tarai Klára körjegyző
5. Bükkösd Településrendezési Terv elfogadása, Előadó: Budai Zsolt polgármester
6. Bizottsági külsős tagok megválasztása, Előadó: Bizottságok elnökei
7. Strabag Zrt. ajánlata, Előadó: Budai Zsolt polgármester
8. Egyebek

A polgármester és a képviselők elérhetőségei:

Budai Zsolt 73/378-523, 20/944-1500 Litter János 30/5318-341

Szabó Zoltán 73/378-658 Nagy József 30/476 9-072

Györkő Ernő 30/3281-754 Volcsányi Gábor 20/336-5636

Homann János 30/9370-805 Dr. Bencze Béla 73/378-703

Körjegyzőség központi száma: 73/578-560

Bükkösdi Hírlap – Bükkösd Község Önkormányzatának Hivatalos Lapja
Felelős Kiadó: Budai Zsolt polgármester,
Főszerkesztő: Volcsányi Gábor
Kiadó:Bükkösd,Kossuth L. u. 48. tel.:73/578-560
Szerkesztőség: Bükkösd, Kossuth u. 57., tel.: 73/578-535, e-mail: bukkosd@telehaz.hu
Nyomtatási munkálatok, terjesztés: Bükkösdi Közösségfejlesztő Egyesület (Bükkösdi Teleház) 73/578-535

Mindennemű
fuvarozást vállalok,

1,5 tonnás billencs gépkocsival.

érd.:30/383-7264, Pókos József

Eladó Megyefai Szőlőhegyen
szőlő - présház , nagy területtel

érd: Hidvégi József
Bükküsd, Petőfi u. 
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